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Radna Rady Miasta Kalisza

Szanowna  Pani,

W odpowiedzi na Pani interpelację wyjaśniam co następuje:

W  dniu  16.05.2019r.  w  Środowiskowym  Domu  Samopomocy  „Tulipan”  w  Kaliszu
rozpoczęła się  kontrola Najwyższej Izby Kontroli Delegatura w Poznaniu.

W związku z długotrwałą nieobecnością Kierownika Środowiskowego Domu Samopomocy
„Tulipan” w Kaliszu – Pani Barbary Wojdziak, jak również osoby pełniącej obowiązki Kierownika
–  Pani  Anety  Zimoch  oraz  sygnałami  osób  zatrudnionych  w  Domu,  w  celu  zabezpieczenia
prawidłowego  funkcjonowania  jednostki  oraz  przygotowania  dokumentów  i  wyjaśnień  dla
kontrolerów NIK podjąłem decyzję o zatrudnienie na zastępstwo Pani Natalii Bukowieckiej.

Zarządzeniem  Nr 220/2019 z dnia 19 kwietnia 2019r. powołałem Referat Zdrowia, Polityki
Społecznej  i  Senioralnej.  Stanowisko  kierownika  objęła  Pani  Agnieszka  Pawełczyk,  wieloletni
pracownik Urzędu Miasta Kalisza, z kierunkowym wykształceniem Zdrowia Publicznego. 

Już podczas kampanii wyborczej mówiłem jak ważni są dla mnie seniorzy, zważywszy na
fakt,  że  w  populacji  mieszkańców  miasta  seniorzy  stanowią  bez  mała  30%,  dlatego  też
zdecydowałem  o  zmianie  struktury  wewnętrznej  w  Wydziale  Spraw  Społecznych   i
Mieszkaniowych. 

Ludzie od zawsze się starzeli i nadal starzeją, jednak w ostatnich latach intensywność tego
zjawiska  znacznie  wzrosła.  Wobec  powyższego  skutki  starzenia  się  wymagają  większej  uwagi
społecznej,  w  tym  również  działań  o  charakterze  edukacyjnym  stylu  życia  z  uwzględnieniem
żywienia oraz aktywności fizycznej.

Plany związane z realizacją długofalowej polityki społecznej i senioralnej związane są ze
stałym poszerzaniem oferty  w  tym zakresie,  a  to  powoduje  zwiększenie  zadań  do wykonania.
Jednocześnie  pragnę poinformować,  że  polityka  społeczna  i  senioralna  oraz  zdrowie  są  bardzo
ważnymi   elementami  dla  mieszkańców  naszego  miasta,  a  powołanie  kierownika  pozwoli  na
zwiększenie zakresu podejmowanych działań w omawianej sferze.




